



## QUALITY POLICY

*We chase the miracles of science to improve people's lives*

Sanofi's transformation is anchored by our "Play to win" strategy, based on 4 key priorities: Focus on growth, lead with innovation, accelerate efficiency and reinvent how we work.

Quality supports this transformation, ensuring we operate in compliance with regulations and deliver high quality products throughout their full life cycle, to address patients' needs.

This objective is achieved by implementing a single Quality Management System across all activities in Sanofi that is simple and robust and deeply integrated. The QMS leverages data and digital to enhance our risk-based approach and improve our prevention and prediction capabilities. We are converting our operating model to become more dynamic, performance oriented and data driven.

Because our company is committed to a Quality-driven culture, it is the responsibility of each and every employee to act in a compliant and ethical way, as we work together to transform the practice of medicine.

September 2022

Paul Hudson  
Chief Executive Officer

## POLITIQUE QUALITE

*Nous poursuivons les miracles de la science pour améliorer la vie des gens*

La transformation de Sanofi est ancrée dans notre stratégie 'Play to Win', et est basée sur quatre priorités : Se focaliser sur la croissance, être à la pointe de l'innovation, accroître l'efficacité opérationnelle et réinventer notre façon de travailler.

Notre engagement Qualité est de soutenir cette transformation, en s'assurant que nous opérons conformément aux réglementations et que nous délivrons des produits de haute qualité tout au long de leur cycle de vie, afin de répondre aux besoins des patients.

Cet objectif est atteint par la mise en œuvre d'un système unique de gestion de la qualité pour toutes les activités de Sanofi. Il se veut simple et robuste, profondément intégré. Il exploite les données et les technologies numériques pour renforcer notre approche basée sur l'analyse du risque et améliorer nos capacités de prévention et de prédiction. Nous convertissons notre modèle opérationnel pour le rendre plus dynamique, plus performant et axé sur les données.

Parce que notre entreprise est engagée pour la culture qualité, il est de la responsabilité de chaque employé d'agir de manière conforme et éthique, alors que nous travaillons ensemble pour transformer la pratique de la médecine.

September 2022

Maité Durrenbach  
Chief Quality Officer